

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NUTRI DAR Date: 26-06-2023 03:43:58 PM Subject: Board Meeting Decision	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الغذاء التاريخ: 26-60-2023 PM 03:43:58 الموضوع: قرار اجتماع مجلس الإدارة
Kindly note that The Board of Directors of Nutridar decided on its meeting held on 25/06/2023 to hold the Shareholders Extraordinary General Assembly meeting to amend the Company's Article and Memorandum of Association, at 10.00 am, on Thursday 27/07/2023 through visual and electronic communication, The invitation and meeting agenda will be sent to you once ready and after obtaining the approval from the Companies Control Department	يرجى العلم بأن مجلس ادارة شركة دار الغذاء قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2023/06/25 تحديد موعد اجتماع هيئة غير عادي للشركة لتعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي وذلك في تمام الساعة 10.00 صباحا من يوم الخميس الموافق 2023/07/27 من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني. وسوف يتم ارسال الدعوة وجدول اعمال الاجتماع حال الإنتهاء من اعدادهما وبعد الحصول على موافقة دائرة مراقبة الشركات.
25-06-2023	25-06-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أيمان عويضة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أيمان عويضة